
Nr Fractie Fnr. Paginanr Vraag Antwoord

1 HBB 1 23 Is er iets over van de post onvoorzien? De post onvoorzien van € 20.000 is niet benut en vrijgevallen in het
resultaat 2022.

2 HBB 2 27 btw. Vooraf: Goed dat hier nogmaals naar gekeken is! Vraag: Is er
voor 2020 en 2021 ook nog iets te verwachten?

De jaren 2020 en 2021  zijn ook gecontroleerd.  Het proces is aangepast en
er is hier niets meer uitgekomen met betrekking tot btw kosten van
reïntegratie.

3 HBB 3 46
NPO. Het college heeft € 185.130 NPO-subsidies verstrekt aan
scholen en partners. Hebben die allemaal volledig aan de
subsidievoorwaarden voldaan?

Ja

4 HBB 4 58

Energietoeslag. Hoe kan dit? In de najaarsnota werd € 275.000
extra nodig verwacht (ruim 200 energietoeslagen), maar die
waren toch niet nodig. Was de raming verkeerd? Zo ja, hoe kon
dat gebeuren? Is de doelgroep onvoldoende bereikt? Wat heeft
het college daar dan aan gedaan? Is de gemeente per saldo
uitgekomen met de energietoeslag (uitgaven, inclusief
uitvoeringskosten, niet hoger dan rijksbijdrage?)

De raming van het aantal aanvragen is lager uitgevallen vanwege een
dalend aantal aanvragen in de laatste maanden. De doelgroep is wel
bereikt en het budget voor de energietoeslag 2022 dat van het rijk
afkomstig was is vrijwel volledig (97%) uitgegeven, ondanks de heel lage
uitvoeringskosten. De extra bijdrage van de gemeente die was ingeschat is
niet nodig gebleken.

5 HBB 5 58

Heeft het college gebruik gemaakt van de mogelijkheid om € 500
van de energietoeslag 2023 al toe te kennen in 2022?

Nee, het college heeft hier geen gebruik van gemaakt. De reden hiervoor is
drieledig:
1. Er kwamen nog noodmaatregelen van het Rijk voor mensen die,
ondanks de overheidsmaatregelen, in de financiele problemen zaten.
2. De doelgroep is voor 90% gelijk, als je extra toekent in 2022 dan heb je
verschil in wat mensen krijgen in 2023 tussen inwoners. Er is dan namelijk
nog 800 euro van de 1300 euro over voor het jaar 2023 voor sommige
inwoners terwijl nieuwe aanvraagers de 1300 euro krijgen. Om geen
verschillen te krijgen in de uitkering tussen inwoners, dus hele jaar 1300
euro, kennen we het hele bedrag wat later toe.
3. Op dit moment vindt de evaluatie van het Rijk van de energietoeslag
plaats daarmee behoeven de beleidsregels aanscherping, naar
verwachting wordt dit na de zomer voorgelegd.

6 HBB 6 70

Hoe lang loopt het nieuwe afvalverwerkingscontract? Kan het
college nader aanduiden hoe gunstig het is? Staan er in dat
contract afspraken over de hoeveelheid aangeleverd restafval (bij
diverse andere gemeenten in Nederland leidde dat tot
nabetalingen toen de hoeveelheid restafval fors afnam)

De overeenkomst loopt tot en met 31 december 2027, met de optie
eenzijdige verlenging door opdrachtgever twee keer een periode van twee
jaar. In het nieuwe contract is een veel gunstiger tarief afgesproken. Nee,
op basis van de overeenkomst kan opdrachtgever niet worden verplicht
tot het aanbieden van een minimale hoeveelheid restafval aan
opdrachtnemer.



7 HBB 7 70
Wanneer krijgt de gemeenteraad de nieuwe
geluidsbelastingkaarten?

GBK zijn in juni 2022 door het college vastgesteld en die zijn de basis voor
het Actieplan Geluid welke in 2024 wordt opgesteld en vastgesteld.

8 HBB 8 75-77

Wat is de wachtlijst voor een sociale huurwoning in Heemstede?
Als iemand zich nu inschrijft, wanneer is hij dan (naar
verwachting) aan de beurt voor een woning, ook rekening
houdend met alle taakstellingen voor bijzondere doelgroepen?

De gemiddelde wachttijd in 2022 voor een sociale huurwoning in
Heemstede is 8,7 jaar (zie trendmonitor woonruimteverdeling
woonservice IJmond en Zuid-Kennemerland). Dit is inclusief de
taakstellingen voor bijzondere doelgroepen.

9 HBB 9 76

Prestatieafspraken. Graag een overzicht van de prestatieafspraken
en de mate waarin die zijn nagekomen

Er is in 2017 gekozen om te werken met kaderafspraken, geldend voor vier
jaar (2018-2021) en jaarafspraken, geldend voor één jaar. Samen vormen
zij het pakket prestatieafspraken met de woningcorporaties. Het was
noodzakelijk om eerst het Volkshuisvestingsbeleid Heemstede (2016) te
actualiseren in de woonvisie. De volkshuisvestelijke doelstelling van een
gemeente staan beschreven in een Woonvisie. Zonder Woonvisie hebben
de corporaties geen beleid waarop basis van zij deze bijdrage kunnen
inrichten. Met de Woonvisie geeft de raad dus kaders en opgaven aan
voor de samenwerkingsafspraken met de woningcorporaties en
huurdersverenigingen. De woonvisie is vastgesteld in 2023. Hierdoor
ontbreken prestatieafspraken voor 2022. De Woonvisie is de basis voor de
meerjaren prestatieafspraken met de woningcorporaties in Heemstede.
Momenteel lopen de gesprekken voor de nieuwe prestatieafspraken met
de corporaties.



10 HBB 10 84 en
164

voorziening riolering. Hier wordt € 401.544 extra in gestort. Kan
het college de ontwikkeling hiervan aangeven over de afgelopen
vijf jaar? Waarom staat op blz. 164 niet € 401.544 maar €
230.543?

Er wordt niet € 401.000 gestort maar het verschil met de begrote storting
is € 401.000. De werkelijke storting 2022 bedraagt € 785.543. Dit is voor 2
voorzieningen: 1. voorziening voor exploitatie (230.543) en 2. voorziening
voor vervangen van riolering (€ 555.000).  Op pagina 164 staan dus 2
voorzieningen: voorziening riolering en voorziening
vervangingsinvesteringen riolering. De voorziening riolering dient voor
onderhoud e.d. en regelt dat in de heffing betrokken bedragen voor
onderhoud ook beschikbaar blijven voor onderhoud riolering, ook als dat
is uitgesteld naar een volgend jaar. De voorziening
vervangingsinvesteringen wordt pas vanaf 2024 ingezet en deze dient om
bestaande riolering geheel te vervangen. Beide voorzieningen zijn
gebaseerd op eerdere raadsbesluiten en het in november 2021 door de
raad vastgestelde Programma water 2022-2026. De voorziening
vervangingsinvesteringen riolering is een spaarvoorziening (jaarlijks geld
opzij zetten om riolering in de toekomst te kunnen vervangen en de lasten
te spreiden).  De voorziening riolering (exploitatie) kent de volgende
eindstanden: 2018: € 447.884 2019: € 535.247 2020: € 594.456 2021: €
597.395 2022: € 827.938

11 HBB 11 90-100
Bevat dit overzicht een nieuwe schatting van de risico’s, of nieuwe
bedragen? Zo ja, wat is dan de wijziging ten opzichte van eerdere
schattingen?

In de jaarrekening 2022 wordt ingegaan op risico's die bij de begroting
2022 onderkend zijn. Er worden geen nieuwe risoco's benoemd.

12 HBB 12 108

Het groenonderhoud van plantsoenen is uitgevoerd op niveau A.
In de kadernota staat dat de budgetten daarvoor niet toereikend
waren. Waar blijkt dat in de jaarrekening?

Onder lasten 5.7 blijk uit het verschil met begroting 2022 en rekening 2022
een verschil van  € 342.000. Dit wordt nader toegelicht onder taakveld 5.7.
Hier wordt gesteld dat €250.000 “wordt veroorzaakt doordat het
geraamde onderhoudsbudget niet meer past bij het gestelde
kwaliteitsniveau.”  Zie pagina 54.

13 HBB 13 124 Is de jaarrekening 2022 van Spaarne Werkt inmiddels
beschikbaar?

Ja, 15 mei via C-stuk naar commissie. (mozard 1186672)

14 HBB 14 126 Zijn de jaarrekeningen 2020 en 2021 van de gr schoolverzuim
inmiddels beschikbaar? Zo nee, waarom niet? Ja deze zijn beschikbaar.

15 HBB 15 128 Is de jaarrekeningen 2022 van de ODIJ inmiddels beschikbaar? Ja, deze staat op de agenda van commissie middelen 21 juni 2023
16 HBB 16 165 Wat betekent “Groot onderhoud aan wegen mag niet geactiveerd

worden”?
Activeren betekent afschrijven oftwel de lasten van een investering
verdelen over de gebruiks-/levensduur van meerdere jaren. De lasten van
groot onderhoud moeten ineens (in 1 jaar) worden genomen in de
exploitatie. Het is bedoeld om het object in goede staat te houden.
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